
Jumala on yllättänyt minut posiitivisella tavalla.  Joulun vietin Suomessa vanhempieni luona ja jouluaattona
sain puhelinsoiton Markus Nordblomilta. Hän kertoi tiloista, jotka olisivat tarjolla. Nämä tilat sopisivat hyvin

videostudiota sekä seurakuntaa varten. Tämä rakennus on kaksikerroksinen. Ensimmäinen kerros tulisi
seurakunnan käyttöön ja toinen kerros tulisi studion käyttöön. Minä vastasin Markukselle, että meidän tuleva
seurakunta lähtee mukaan tähän järjestelyyn. Mika ja Ruut Ahonen vastaavat studiosta. Virallisesti Entrance

vuokraa tilat. Entrance on kristillinen kahvila, jolla on myös oma musiikki- sekä videostudio. Seurakunta
sitten vuokraa Entrancelta tilat kaksi-kolme päivää viikossa. Tässä rakennuksessa voidaan myös järjestää
esimerkiksi englanninopetusta. Tämä paikka sijaitsee Rajaphat- yliopiston vieressä ja sen edestä kulkee

opiskelijoita koko ajan. Tämän alueen nimi on Thonburi. Se on kilometrin päästä Chinatownista. Tämä ei siis
sijaitse ihan Chinatownissa. Tavoitteena on saada julistettua evankeliumia yliopisto-opiskelijoille sekä
kyläläisille. Saliin mahtuu maksimissaan 20 henkilöä. Se on sopivankokoinen sali tässä työn vaiheessa.

Rukouksemme on se, että tämä sali täyttyisi jossain vaiheessa ja voitaisiin sitten alkaa etsimään uusia tiloja.
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Saimme pidettyä tämän vuoden ensimmäisen palaverin
seurakunnanistutustiimin kanssa. Tiimimme jäsen, Chiap, on nyt
uuden paikan manageri. Johannes Maliranta on tullut takaisin
Thaimaahan ja hänen piti osallistua palaveriin, mutta estyi
osallistumasta. Meillä oli hyvä palaveri sekä ilmapiiri. Kaikki on
innoissaan tästä uudesta mahdollisuudesta. Me olimme rukoilleet
pitkään tiloja tulevalle seurakunnalle ja Herra on vastanut
meidän rukoukseemme. Palaverissa suunnittelimme sitä, mitä
tulemme tekemään kahden seuraavan kuukauden aikana. Meillä
on kotisolu kylällä. Tavoitteena olisi saada solulaiset mukaan
sunnuntain jumalanpalveluksiin. Haluamme järjestää
englanninopetusta lapsille. Sitä varten aloitamme yhteistyön
Korpeloiden kanssa. He ovat Jyväskylän helluntaiseurakunnan
lähettejä. He ovat koulutukseltaan opettajia. Tästä saattaa tulla se
koukku, jolla saamme houkuteltua ihmisiä seurakuntaan. Tällä
hetkellä kysymysmerkki on kokousten aloittamisen ajankohta. Me
haluaisimme aloittaa mahdollisimman pian. Tällä hetkellä tiloja
remontoidaan, joten aloitus voi siirtyä maaliskuuhun. Me
kuitenkin pyrimme päästä aloittamaan jo ensi kuun puolella.
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Olin Suomessa talvilomani ajan. Minä saarnasin Siion- seurakunnassa joulukuun lopussa. Minä puhuin siitä,
että kuinka meidän tulisi kiinnittää katseemme Jeesukseen. Tällä ajatuksella on hyvä aloittaa tämä vuosi.
Pitäkäämme katseemme Jeesuksessa vuonna 2025 ja aina. Hän on seurakunnan pää ja johtaja. Hän on alku
ja loppu. Siionin lisäksi kävin myös kertomassa lähetystyön terveiset muissa seurakunnissa. 

Niin kuin Buriramin pastorit opettivat, ilman rukousta tätä työtä ei voi tehdä. Tai sitä voi tehdä, mutta ilman
tuloksia. Toisin sanoen, rukouksella on iso merkitys. Haluan kiittää teitä kaikkia, jotka olette muistaneet
rukouksin lähetystyötä. Jatketaan rukousta. Ne teidän rukouksenne kantavat. Ne saavat aikaan hedelmää,
Pyydän rukousta sekä Thaimaan että lähetystyön puolesta. Varsinkin tämä uusi seurakunta tarvitsee todella
paljon rukousta. Itse olen ajattelut järjestää rukouskokouksia uusissa tiloissa. 

Vuosi 2025 on alkanut hyvin työn kannalta, kuten olen maininnut tässä kirjeessä aikaisemmin. Jumala on
siunannut meidän työtämme. Tiimin näky on se, että tuohon paikkaan syntyy seurakunta, joka pystyy
pitämään itsestään huolta tulevaisuudessa. Jumala johdattakoon oikeat henkilöt luoksemme!

Rukousaiheet:
Uusi seurakunta
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Thaimaan helluntaiherätyksen työntekijäpäivät olivat tässä kuussa.
Tänä vuonna ne järjestettiin Pathum Thanissa, noin 50 kilometrin
päästä Bangkokista. Joten minun ei tarvinnut matkustaa kovinkaan
pitkälle. Päiville osallistui pastoreita, lähettejä sekä muita
seurakunnan työntekijöitä. Osallistujia oli yhteensä noin 200
henkilöä. Jälleen kerran sain tavata paljon vanhoja tuttuja.
Buriramin pastorit, Samrui sekä Anirut, pitivät pääpuheet päivillä.
Kummankin seurakunnat ovat todella suuret ja ne ovat menestyneet
hyvin. He antoivat paljon hyviä vinkkejä seurakuntatyöhön. He
kertoivat omien seurakuntiensa historiasta. Alussa oli muutama sielu
seurakunnassa, mutta sitten alkoivat rukoilemaan ja ihmisiä tuli
seurakuntaan ja työ alkoi menestymään. Rukous on tärkeätä. Myös
veteraanilähetti Hannu Kettunen piti oppitunnin päivillä. Päivillä
myös kerrottiin, että nyt olisi tarpeeksi varoja kerättynä
ensimmäiselle thaimaalaiselle lähetystyöntekijälle. Ainut ongelma
on se, että ei ole löytynyt halukasta lähtemään.


